
Schriftelijke vraag op grond van artikel 38 Reglement van Orde

Datum : 1 juli 2020
Registratienummer :
Vragensteller : E. Peeters CDA Cranendonck
Onderwerp : Zorgwoningen Soerendonk
Vraag gesteld aan : College 
Gewenste 
beantwoording

: Schriftelijk 

Geacht college,

In 2018 vroegen we aandacht voor het woon-zorg vraagstuk voor ouderen. Mede naar 
aanleiding van de brandbrief van het KBO-Brabant (over wonen en zorg voor ouderen van 
d.d. 22 juni 2018). We voorzagen met de toenemende vergrijzing een woon/zorg-vraagstuk. 
Omdat we een beleid met betrekking op het woon-zorg vraagstuk niet herkenden waren we 
in 2018 kritisch t.a.v. van het bestemmingsplan Goorstraat 13-15 in Soerendonk. De kritiek 
spitste zich toe op de vraag of door de manier waarop de bouw is toegestaan wel voldoende 
is geborgd, dat de zorgwoningen beschikbaar blijven voor de doelgroep en of duidelijk was 
dat er vraag is naar dit type zorgwoningen (daarvoor zijn ze bedoeld en ingericht, hetgeen is 
vastgelegd in een anterieure overeenkomst). Ook vroegen we ons af of we als gemeente 
invloed hebben op de bewoning als de zorgwoningen er eenmaal staan en of het niet 
wenselijk is, in het belang van onze burgers die dit nodig hebben, dit een onderdeel te laten 
zijn van een woon-zorg beleid.
Met betrekking tot dit vraagstuk en specifiek het voornoemde bestemmingsplan hebben we 
nu de volgende vragen:

1. Hoeveel van de drie zorgwoningen aan Goorstraat 13-15 worden bewoond door mensen met 
een zorgindicatie?

2. Als er woningen worden bewoond door mensen zonder zorgindicatie: wat is de reden dat de 
zorgwoning is verhuurd aan iemand zonder zorgindicatie?

3. In de anterieure overeenkomst is afgesproken dat de initiatiefnemer het bij de gemeente 
moet melden als er onvoldoende vraag is naar zorgwoningen. Is dat gebeurd?

4. Is het college bekend op welke wijze de initiatiefnemer zich heeft ingespannen om de 
zorgwoningen te verhuren aan mensen met een zorgindicatie? 

5. Op welke wijze heeft de gemeente getoetst of initiatiefnemer zich voldoende heeft 
ingespannen om mensen met een zorgindicatie te werven voor deze zorgwoningen?

6. Heeft de gemeente gebruik gemaakt van de mogelijkheid om zelf mensen aan te dragen die 
behoefte hebben aan een zorgwoning? Zo nee, waarom niet?

7. Mede gelet op toekomstige ontwikkelingen: is er behoefte aan zorgwoningen in 
Soerendonk?

 
Namens CDA Cranendonck,
Eric Peeters   


